
Spørsmål fra representantene Midelfart Hoff og Øvre-Flo 
 
Munnbind har vist å ha effekt som et av flere tiltak for å demme opp for utbredelse av corona i 
samfunnet. Imidlertid utgjør engangs munnbind en betydelig avfallsbelastning og vi ser idag en 
økende grad av forsøpling, blant annet rundt fylkets kollektivknutepunkt. 
 
I forhold til bruk for publikum på buss, bane etc vil munnbind av stoff være like effektivt , kunne 
brukes flere ganger og således redusere forsøpling. 
 
Fylkets ungdommer som ofte trenger å bruke kollektivtransport, er ofte storforbrukere av 
munnbind- samtidig som dette er en gruppe som ønsker å bidra til å redusere våre miljøavtrykk. 
Det hører også med til bildet at stoffmunnbind ofte koster opp mot et par hundre kroner. 
 
Vi ber derfor fylkeskommunen om ta initiativ til å selge  munnbind til fylkets videregående elever 
til rabattert pris. 
Gjennom  at fylket bestiller et stort kvantum kan prisen holdes lav , samtidig som det er mulig å 
gå i dialog med lokalt næringsliv for å få munnbind som både tilfredsstiller miljøkrav og 
smittevernshensyn. 
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